



- رفعت الشركة من حجم تعاملاتها مع شركة ميبسان إستمراراً لنجاح أعمال الوكالة والتوزيع مع شركتي فرانكلين و OPW
- الإنهاء من تصميم مقصورة المكاتب الفنية وقاعات الاجتماعات والمحاضرات.
- يتم التحضير لتطبيق نظام تخطيط موارد المؤسسات في الادارة الفنية.

- الإنهاء من مرحلة التأهيل ومتطلبات إدارة البيئة أيزو 14001:2004 وجاري إستكمال المراجعة الخارجية النهائية للحصول على الشهادة.
- التعاقد على تصنيع وتوريد عدد 09 خزانات مزدوج الجدار بمشتملاتهم مع شركة مصفاة البترول الأردنية.
- الإنهاء من تطبيق مشروع 5S لتطوير وتنظيم أرض المخازن المضافة لمساحة المصنع.

المبنى الاداري والمصنع: المنطقة الصناعية (ب، ج)،
محطة العيون، مصر - صندوق بريد: ١٣، محطة العيون، مصر

Email:
info@shmindu.com

Website:
www.shmindu.com





- Achieving the final rehabilitation requirements of the environmental management ISO 14001:2004 and final external audit is being finalized for the certificate issue
- Winning tender for manufacturing and supplying 59 double wall tanks and their accessories for Jordan Petroleum Refinery Company
- Development and organization of the storage space, recently added area, by applying 5S project
- As a continuation of the success of agency and distribution of Franklin and OPW, the company raised the size of its dealings with the Turkish firm Mepasn
- Completion of the mezzanine design used for technical offices and meeting and conference rooms
- Preparation for the application of ERP system in technical departments

Head Office & Factory:
Industrial Area (B, C), Obour City, Egypt
P.O.Box: 13 Obour City, Egypt

Email:
info@shmindu.com

Website:
www.shmindu.com

